
Beste studenten,   

 

Vaak wordt er bij de woorden studenten en gemeenteraad gelijk gedacht aan 

de mogelijkheden voor studentenwoningen. Terecht, want hier speelt de 

gemeente een grote rol. Maar de invloed van de gemeenteraad op jullie 

dagelijkse leven is veel groter. Het is dan ook van belang dat jullie allemaal 

gaan stemmen en dat er studenten de gemeenteraad in gaan. 

 

De afgelopen vier jaar heb ik zelf in de gemeenteraad gezeten, als gewoon 

raadslid en als fractievoorzitter. Ik kwam als 24-jarige student binnen, de op 1 

na jongste van de raad. Hoewel ik nu stop had ik de ervaring niet willen 

missen. Je leert je stad kennen op een totaal andere manier en je bepaalt 

mee hoe de stad er in de toekomst uit komt te zien. Zo heb ik mij 

bijvoorbeeld de afgelopen jaren ingezet op het herinrichten van de openbare 

ruimte in de binnenstad: groener en met een betere uitstraling. Met succes, 

want volgend jaar gaat de schop in de grond. En hoewel een debat heus wel 

eens saai kan zijn of frustrerend inefficiënt onthoud ik uiteindelijk toch vooral 

die goede kant en alle vaardigheden die ik heb geleerd die ik op de universiteit 

nooit zo had kunnen leren. Het is een ervaring die ik iedereen met een beetje 

interesse in eigen stad of politiek kan aanraden. 

 

Tenslotte een tip aan de studenten die nu op een lijst staan. Denk vanuit het 

belang van de toekomstige inwoners van Eindhoven. Toekomstige generaties, die 

in een leefbare en duurzame stad terecht willen komen. Juist die toekomstige 

bewoners zijn voor jullie van belang: zij zijn namelijk weer de volgende lichting 

studenten in de raad. Succes!  

 

                                                        Groeten, Thomas 

 


